

112 年 2 月 18 日(星期六)補行上班教職員交通車時刻表

Important Notice of Faculty and Staff Members' Bus Schedule Adjustment for Makeup Holiday on Saturday, February 18, 2023

當日補行上班桃園校區往返台北校區教職員專車時刻表調整如下：

On the make-up day, the bus schedule for faculty and staff members between Taipei Campus and Taoyuan Campus is adjusted as follows:

備註：桃園客運市區公車(137、209AB、261、262)依平日班次行駛，時刻表請至桃園客運便民資訊網站查詢；其餘學生專車(劍潭、台北車站、菜寮、中和土城三峽、成功巡迴車)停駛。

Note: The Taoyuan Bus City Bus (No.137, 209AB, 261, 262) will runs on its weekday schedule; please check the schedule on the Taoyuan Bus Information Website. The other student buses (Jiantan, Taipei Station, Cailiao, Zhonghe, Tucheng, Sanxia, and (Chengkung Shuttle Bus) will not run.

台北 → 桃園 Taipei Taoyuan	桃園 → 台北 Taoyuan Taipei
<p>1、06：50 校車 行政大樓左前方校車停放處(經劍潭捷運站 1 號出口)→07：05 台北車站-天成飯店-勝大莊前→07：25 迴龍捷運站 1 號出口</p> <p>06：50 School Bus From school bus parking lot located to front left of administrative building (stop by exit 1 of MRT Jiantan Station)→07：05 Taipei Main Station-Cosmos Hotel Taipei (In front of Sheng Da Chuang)→07：25 exit 1 of MRT Huilong Station</p> <p>2、09：30 校車 09:30 School Bus</p> <p>3、13：50 校車 13:50 School Bus</p>	<p>1、08：30 校車 08：30 School Bus</p> <p>2、12：10 校車 12：10 School Bus</p> <p>3、16：50 校車 CC 樓→迴龍捷運站→台北車站→劍潭捷運站</p> <p>16：50 School Bus CC Building→MRT Huilong Station→Taipei Main Station→MRT Jiantan Station</p>

桃園校區

桃園火車站

(中山大飯店-桃園市桃園區復興路 81 號)

Taoyuan Campus ↔ Taoyuan Train Station

(Chung Shan Business Hotel- No. 81,
Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City)

桃園校區 → 桃園火車站 Taoyuan Campus Taoyuan Train Station	桃園火車站 → 桃園校區 Taoyuan Train Station Taoyuan Campus
1、12:10 校車 School Bus 2、16:50 桃客 Taoyuan Bus	1、07:50 桃客 Taoyuan Bus 2、12:25 校車 School Bus

台北校區



基河校區

Taipei Campus



Jihe Complex Shuttle Bus Schedule

台北校區 → 基河校區 Taipei Campus → Jihe Complex	基河校區 → 台北校區 Jihe Complex → Taipei Campus
10:00	10:20
12:30	12:50
14:40	15:00

桃園行政處總務組：曹道統 分機:3120

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Tsao, Tao-Tung Ext: 3120